



中国认可
国际互认
检测
TESTING
CNAS L2151

Merieux Nutrisciences Testing Technology (Shanghai) Co., Ltd.
梅里埃检测技术(上海)有限公司
2nd, 3rd and 4th Floor in 3rd building, No.3576, Zhao Lou Road,
Minhang District, Shanghai
中国上海市闵行区召楼路3576号3幢2层、3层、4层邮编 201112
T电话: 0086-21-64967600
F传真: 0086-21-34975897
<https://www.merieuxnutrisciences.com.cn/>



Certificate of Analysis 分析证书

No.3041721



扫码下载

To 致: 上海能山生物科技有限公司
Address 地址: 上海市浦东新区秀浦路2555号1幢11层
Date of Report 报告日期 (yyyy-mm-dd): 2026-02-11

Sample Information 样品信息

The following samples were supplied by/on behalf of the client 下列样品是客户或以客户的名义提供的:

Date of Receipt 接样日期 (yyyy-mm-dd): 2026-02-02

Sample Description 样品描述	Condition on Receipt 接收时状态	Sample ID 样品编号
能诗妍 臻妍抗皱紧致舒缓冻干精华液 ZJ24AA	Liquid/液体, Room temperature/常温, Plastic bottle packaged/塑料瓶包装, By express/快递	LR1736242-001

Results apply only to the samples as received. The information in italics is supplied by the client and the client takes responsibility for the authenticity. Results are only for internal use by the client and not for public display as proof. Without the written permission from the company, any party is prohibited from using the test results and the official CoA for undue publicity.

本结果仅适用于到样。以斜体字显示的信息由客户提供, 其真实性由客户负责。本结果仅供客户内部使用, 不作为具有证明作用的数据对外公开。未经我公司书面批准, 不得擅自使用检验结果及证书进行不当宣传。

Edited By 编制人: Ruiqian Zhu 朱蕊倩

朱蕊倩

Authorised Signatory 授权签字人:

杨丹青

Danqing Yang 杨丹青 Report Audit
Officer 报告审核专员

陈燕

Linda Chen 陈燕 Micro Supervisor 微生物
主管

This Certificate of Analysis is governed by our General Terms and Conditions for Services and Supplemental Terms and Conditions for Analytical Testing Services, which are available on our official website, or upon request. Both the electronic version and the hard copy bear the authorised signatory's signature, the authorised testing seals, and a QR Code. This document shall not be reproduced, except in full, without written approval from the company. The reproduced document is invalid unless re-sealed with the authorised testing service seals.

本分析证书受我公司《服务通用条款》及《检测服务补充条款》约束, 该条款可通过我公司网站或直接索取获得。电子和纸质版均带有我公司授权签字人签名, 检验检测专用章, 以及二维码。未经我公司书面批准, 不得部分复制本文件。复制本文件未重新加盖我公司检验检测专用章无效。

Results 结果

Start Test Date 检测开始日期: 2026-02-04 End Test Date 检测结束日期: 2026-02-10

Sections 部门	Analytes (Units) 分析物 (单位)	Methods 方法	LOQ/LOD 定量限/检出限	Results 结果
Sample ID 样品编号: LR1736242-001				
#N GC	1,4-Dioxane 二氧六环 (mg/kg) ☆2	Based on 基于 USP-NF <467>, Official Date 01-Sep-2022	20 (LOQ定量限)	<20
#N GC	Methanol 甲醇 (mg/kg) ☆2	Based on 基于 USP-NF <467>, Official Date 01-Sep-2022	10 (LOD检出限)	<10
#N MT	Cd 镉 (mg/kg) ☆2	Safety and Technical Standards for Cosmetics (December 2015) Chapter 4 Physical and chemical test methods 1 Physical and chemical test methods General principle 1.6 化妆品安全技术规范 (2015年12月) 第四章 理化检验方法 1 理化检验方法总则 1.6	0.1 (LOQ定量限)	<0.1
#N MT	Hg 汞 (mg/kg) ☆2	Safety and Technical Standards for Cosmetics (December 2015) Chapter 4 Physical and chemical test methods 1 Physical and chemical test methods General principle 1.6 化妆品安全技术规范 (2015年12月) 第四章 理化检验方法 1 理化检验方法总则 1.6	0.01 (LOQ定量限)	<0.01
#N MT	Pb 铅 (mg/kg) ☆2	Safety and Technical Standards for Cosmetics (December 2015) Chapter 4 Physical and chemical test methods 1 Physical and chemical test methods General principle 1.6 化妆品安全技术规范 (2015年12月) 第四章 理化检验方法 1 理化检验方法总则 1.6	0.05 (LOQ定量限)	<0.05
#N MT	As 砷 (mg/kg) ☆2	Safety and Technical Standards for Cosmetics (December 2015) Chapter 4 Physical and chemical test methods 1 Physical and chemical test methods General principle 1.6 化妆品安全技术规范 (2015年12月) 第四章 理化检验方法 1 理化检验方法总则 1.6	0.04 (LOQ定量限)	<0.04
S MC	Mould 霉菌 (CFU/g)	Safety and Technical Standards for Cosmetics (December 2015) Chapter 5 Microbiological test method 6 Molds and Yeast count 化妆品安全技术规范 (2015年12月) 第五章 微生物检验方法 六 霉菌与酵母菌	---	<10



This Certificate of Analysis is governed by our General Terms and Conditions for Services and Supplemental Terms and Conditions for Analytical Testing Services, which are available on our official website, or upon request. Both the electronic version and the hard copy bear the authorised signatory's signature, the authorised testing seals, and a QR Code. This document shall not be reproduced, except in full, without written approval from the company. The reproduced document is invalid unless re-sealed with the authorised testing service seals.

本分析证书受我公司《服务通用条款》及《检测服务补充条款》约束, 该条款可通过我公司网站或直接索取获得。电子和纸质版均带有我公司授权签字人签名, 检验检测专用章, 以及二维码。未经我公司书面批准, 不得部分复制本文件。复制本文件未重新加盖我公司检验检测专用章无效。

Sections 部门	Analytes (Units) 分析物 (单位)	Methods 方法	LOQ/LOD 定量限/检出限	Results 结果
S MC	Yeast 酵母菌 (CFU/g) ☆2	Safety and Technical Standards for Cosmetics (December 2015) Chapter 5 Microbiological test method 6 Molds and Yeast count 化妆品安全技术规范 (2015年12月) 第五章 微生物检验方法 六 霉菌与酵母菌	---	<10
S MC	Sum of Mould, Yeast 霉菌, 酵母菌总和 (CFU/g) ☆2	Safety and Technical Standards for Cosmetics (December 2015) Chapter 5 Microbiological test method 6 Molds and Yeast count 化妆品安全技术规范 (2015年12月) 第五章 微生物检验方法 六 霉菌与酵母菌	---	<10
S MC	Thermotolerant Coliforms 耐热大肠菌群 (/g) ☆2	Safety and Technical Standards for Cosmetics (December 2015) Chapter 5 Microbiological test method 3 Thermotolerant Coliform Bacteria 化妆品安全技术规范 (2015年12月) 第五章 微生物检验方法 三 耐热大肠菌群	---	Not Detected 未检出
S MC	Aerobic plate count 菌落总数 (CFU/g)	Safety and Technical Standards for Cosmetics (December 2015) Chapter 5 Microbiological test method 2 Aerobic Bacterial count 化妆品安全技术规范 (2015年12月) 第五章 微生物检验方法 二 菌落总数	---	<10
S MC	S.aureus 金黄色葡萄球菌 (/g) ☆2	Safety and Technical Standards for Cosmetics (December 2015) Chapter 5 Microbiological test method 5 Staphylococcus aureus 化妆品安全技术规范 (2015年12月) 第五章 微生物检验方法 五 金黄色葡萄球菌	---	Not Detected 未检出
S MC	Pseudomonas aeruginosa 铜绿假单胞菌 (/g) ☆2	Safety and Technical Standards for Cosmetics (December 2015) Chapter 5 Microbiological test method 4 Pseudomonas aeruginosa 化妆品安全技术规范 (2015年12月) 第五章 微生物检验方法 四 铜绿假单胞菌	---	Not Detected 未检出

☆2 - outside of CNAS accreditation. 在CNAS认可范围外。

- Subcontracted分包

-----End of CoA 分析证书结束-----

This Certificate of Analysis is governed by our General Terms and Conditions for Services and Supplemental Terms and Conditions for Analytical Testing Services, which are available on our official website, or upon request. Both the electronic version and the hard copy bear the authorised signatory's signature, the authorised testing seals, and a QR Code. This document shall not be reproduced, except in full, without written approval from the company. The reproduced document is invalid unless re-sealed with the authorised testing service seals.

本分析证书受我公司《服务通用条款》及《检测服务补充条款》约束，该条款可通过我公司网站或直接索取获得。电子和纸质版均带有我公司授权签字人签名，检验检测专用章，以及二维码。未经我公司书面批准，不得部分复制本文件。复制本文件未重新加盖我公司检验检测专用章无效。